
Gomes: Musimy być gotowi na Romę
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Fernando Gomes, dyrektor Porto, udzielił w Nyonie wywiadu po losowaniu

par 1/8 finału Ligi Mistrzów. Dziennikarze pytali go również o

zainteresowanie Romy Hectorem Herrerą.

Roma jest dobrym losowaniem?

- Nie wiemy, piłka jest nieprzewidywalną grą, nie wiemy co będzie w marcu.

Przygotowujemy się do gry przeciwko Romie.

Eliminacje 2016...

- Pamiętam, że eliminacje były bardzo trudne, dlatego musimy być gotowi gdy

zagramy w lutym.

Rozmawiałeś z Monchim o Herrerze?

- Herrera jest naszym graczem, nie wiemy o innych zespołach.

Co zmieniło się przez ostatnie trzy lata?

- Dużo rzeczy tu w Porto, jest inny trener i również kilku innych piłkarzy. Jesteśmy

inną drużyną, ale myślimy w ten sam sposób.

Losowanie było przystępne?

- Nie wiem, to była jedna z możliwości. Zobaczymy w lutym.
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